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P r o t o k ó ł   Nr X/2007  
z sesji Rady Gminy w BliŜynie, która odbyła się w dniu 25 października 

2007r. w świetlicy OSP w BliŜynie. 
 

Na ogólny stan 15 radnych na sesji obecnych było 14 radnych /nieobecny 
Ryszard Olejarz/. 
Ponadto w obradach sesji uczestniczyli: 
1. Pani Anna Chrzanowska – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  

w SkarŜysku-Kam. 
2. Pani Marzena Okła-Drewnowicz – Posłanka na Sejm RP 
3. Pan Tomasz Rokita – Wójt Gminy 
4. Pan Mariusz Walachnia – Sekretarz Gminy 
5. Pani Alina Ołownia – Skarbnik Gminy 
6. Pani Anna Fonfara – radca prawny Urzędu Gminy 
7. Pani Anna Miernik – Kierownik Referatu Rozwoju Strategicznego Gminy 
8. Pani Anna Kowalik – obsługa Rady 
9. Pan Adam Młodawski – były Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury  

w BliŜynie 
10. Pani Katarzyna Skarus – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w BliŜynie 
11. Pani Zofia Nowak – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w BliŜynie 
12. Pan Józef Nowak – Dyrektor Zespołu Szkół w BliŜynie 
13. Pani Jolanta Sochacka – przedstawiciel NSZZ „Solidarność” Pracowników 

Oświaty i Wychowania w SkarŜysku-Kam. 
14. Pani Jolanta Dzierzęcka-śak – Prezes Zarządu Gminnego ZNP w BliŜynie 
15. Pan Piotr Stańczak – Tygodnik SkarŜyski 
16. Sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 
 
Zatwierdzony porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołów z obrad VIII i IX sesji. 
3. Informacja Wójta o pracy między sesjami oraz informacja o realizacji uchwał 

podjętych na ostatniej sesji. 
4. Wystąpienia zaproszonych gości. 
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
6. Informacja o stanie sanitarno-epidemiologicznym gminy BliŜyn: 

a/ wystąpienie Wójta Gminy i zaproszonych gości, 
b/ stanowisko Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 
    Środowiska, 
c/ dyskusja, 
d/ przyjęcie informacji. 

7. Ocena działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za miniony okres 2007 roku: 
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a/ wystąpienie Przewodniczącej Komisji, 
b/ stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych, 
c/ dyskusja, 
d/ przyjęcie informacji. 

8. Informacje o złoŜonych oświadczeniach majątkowych. 
9. Wybór ławników do Sądu rejonowego w SkarŜysku-Kam.: 

a/ wystąpienie Przewodniczącej Zespołu do spraw wyboru ławników: 
- przedstawienie kandydatów na ławników, 
- przedstawienie opinii Zespołu o kandydatach, 

      b/ przyjęcie regulaminu głosowania, 
      c/ wybór Komisji Skrutacyjnej, 
      d/ głosowanie, 
      e/ ogłoszenie wyników wyborów, 
      f/ podjęcie uchwały. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a/ określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
b/ określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 
c/ inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego, 
d/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
e/ ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 
    określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso, 
f/ wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na rok 2007, 
g/ określenia rodzajów świadczeń przyznawanych nauczycielom w ramach 
     pomocy zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania, 
h/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu  
     sołectwa Bugaj, na obszarze gminy BliŜyn, 
i/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego części 
    sołectwa Płaczków – „Płaczków 1” na obszarze gminy BliŜyn, 
j/ nieodpłatnego przekazania w formie darowizny na rzecz Generalnej 
     Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, Oddział w Kielcach chodnika  
     w ciągu drogi krajowej nr 42 w miejscowości BliŜyn, 
k/ zbycia nieruchomości stanowiącej mienie gminne, 
l/ zmiany uchwały Nr II/13/02 Rady Gminy w BliŜynie z dnia 12 grudnia 
    2002r. w sprawie powołania przedstawicieli gminy do Zgromadzenia 
    Związku Międzygminnego „Utylizator”. 

11. Informacje, komunikaty i oświadczenia. 
12. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przebieg obrad sesji: 
Dziesiątą z kolei sesję Rady Gminy w BliŜynie otworzyła i poprowadziła Pani 
Anna LeŜańska – Przewodnicząca Rady. Po przywitaniu wszystkich obecnych 
wspólnie z Wójtem Gminy i radną Aleksandrą Milanowską podziękowali Panu 
Adamowi Młodawskiemu – Dyrektorowi Gminnego Ośrodka Kultury  
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w BliŜynie za pracę na tym stanowisku przez 17 lat. Jednocześnie powitali nową 
Panią Dyrektor Katarzynę Skarus, Ŝycząc sukcesów w pracy na polu kultury.  
Pan Adam Młodawski podziękował władzom gminy za współpracę, za pomoc 
w prowadzeniu i krzewieniu kultury na terenie gminy przez lata pełnionej przez 
niego funkcji Dyrektora. 
Pani Katarzyna Skarus obiecała Gminny Ośrodek poprowadzić dalej i ma 
nadzieję Ŝe kultura na terenie gminy będzie kwitła. 
Pan Mieczysław Bąk poinformował o Wojewódzkich Igrzyskach w lekkiej 
atletyce w których wraz z grupą młodzieŜy zajęli czołowe miejsca 
indywidualnie oraz drugie miejsce w województwie druŜynowo. W imieniu 
młodzieŜy Pan Bąk podziękował Wójtowi za pomoc , zakup nagród i wręczył 
puchar który chłopcy otrzymali.  
Wójt  wyraził słowa uznania i podziękowania młodej druŜynie za tak wysokie 
osiągnięcia, która godnie reprezentowała gminę BliŜyn w województwie. 
Podziękował równieŜ Panu Bąkowi za poprowadzenie młodej druŜyny. Wójt ma 
nadzieję, Ŝe od tego momentu  zacznie się odradzać sport w lekkiej atletyce. 
Podziękował Panu Adamowi Młodawskiemu za rozwój sportu w dziedzinie 
rozgrywek w piłce noŜnej, która plasowała druŜynę gminną na I miejscu  
w Powiecie. 
Kontynuując obrady sesji Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum  
i odczytała projekt porządku obrad sesji. 
Do odczytanego porządku obrad radni nie wnieśli uwag i przyjęli go 
jednogłośnie /13 głosów za – nieobecny radny Mieczysław Bąk/. 
Ad. 2 
W punkcie 2 porządku obrad radni przyjęli nie wnosząc uwag protokoły: 
1. Nr VIII/2007 z sesji Rady Gminy w dniu 30 sierpnia 2007r. /13 głosów za/, 
2. Nr IX/2007  z sesji Rady Gminy w dniu 14 września 2007r. /13 głosów za/. 
Ad. 3 
Informację o swojej pracy między sesjami oraz informację o realizacji uchwał 
podjętych na ostatniej sesji przedstawił Wójt Gminy/informacje w załączeniu/. 
Ad. 4 
Pani Jolanta Sochacka – w swoim wystąpieniu nawiązała do projektu uchwały 
w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych nauczycielom  
w ramach pomocy zdrowotnej stwierdzając, Ŝe zarówno związek zawodowy 
„Solidarność” jak równieŜ Związek Nauczycielstwa Polskiego jednogłośnie 
zaproponowały nową treść § 6. Do tej pory dyrektor powoływał zespół w skład 
którego wchodził przedstawiciel organizacji związkowej i przedstawiciel rady 
pedagogicznej. Dyrektor byłby w bardziej komfortowej sytuacji jeŜeli decyzje 
podejmowałby nie jednoosobowo a w zespole. Na sesji w lutym 2007r. został 
uchwalony regulamin, który został podpisany przez związki zawodowe  
i wystarczyło pięć miesięcy aby ten zapis zmienić. Gmina ma obowiązek 
uzgadniania regulaminu ze związkami zawodowymi a nie opiniowania. 
Pieniądze na świadczenia zdrowotne nie są zabierane biednym dzieciom czy teŜ 
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z budowy dróg czy mostów a są to pieniądze pochodzące z subwencji. Dlatego 
Pani Sochacka nie rozumie stanowiska Wójta, który nie chce zaproponować 
zmiany zapisu. 
Wójt  uwaŜa, Ŝe dysponentem funduszu zdrowotnego i socjalnego jest dyrektor 
jako przełoŜony pracowników i nie ma potrzeby opiniowania wniosków przez 
związki zawodowe. Ponadto Wójt nie widzi potrzeby aby inne osoby wchodziły 
w skład zespołu. Osobiście nie Ŝyczył by sobie aby osoby postronne 
zapoznawały się z przebiegiem jego choroby. Dlatego związki zawodowe 
powinny dać moŜliwość działania dyrektorowi. 
Pani Jolanta Sochacka stwierdziła, Ŝe z pokorą przyjmuje argument  
o zachowaniu anonimowości osób chorych. JednakŜe świadczy to o braku 
zaufania do osób opiniujących. Nawiązując do anonimowości przytoczyła 
przykład upublicznienia nazwisk dzieci w szkole w BliŜynie, którym refunduje 
obiady GOPS. ZauwaŜyły to właśnie dzieci korzystające z bezpłatnych obiadów 
i jest to niewłaściwe. Pani Sochacka dodała, Ŝe byłaby ostatnia osobą, która 
takie informacje miałaby rozgłaszać. 
Pani Halina Fidor stwierdziła, Ŝe na temat regulaminu wypowie się przy jego 
uchwalaniu natomiast nawiązała do obchodów 5-lecia działalności Towarzystwa 
Przyjaciół Dzieci i wydanego w związku z tym kalendarza na 2008 rok. 
Zachęcała wszystkich do zakupu kalendarza. Cena wyjściowa to 10zł. Uzyskane 
pieniądze przeznaczone będą dla dzieci. 
Ad. 5 
Pani Aleksandra Milanowska nawiązując do wypowiedzi Pani Sochackiej 
uwaŜa, Ŝe demokracja nie jest w pełni stosowana. Prosiła o wypowiedź 
Dyrektora Zespołu Szkół co sądzi o propozycji związków zawodowych  
i dlaczego uchwalany jest kolejny regulamin jeŜeli był on juŜ zatwierdzony  
w lutym b.r. Radna prosiła równieŜ o wypowiedź radcy prawnego. 
Pani Anna LeŜańska wyjaśniła, ze dyskusja w powyŜszej sprawie będzie miała 
miejsce przy rozpatrywaniu projektu uchwały. 
Pani ElŜbieta Karpińska zwróciła się z prośbą aby na sesji listopadowej 
zakwalifikować drogę powiatową w Wołowie tj. 1750m do pozyskania środków 
unijnych. Gmina nic nie traci występując z wnioskiem a radna postara się  
w województwie uzyskać poparcie by pieniądze pozyskać na ten cel. Ponadto 
radna  prosiła o informację pisemną na temat budowy drogi gminnej w Wołowie 
w kierunku p.Lipca tj. kiedy i czy w całości będzie budowana. RównieŜ radna 
prosiła o załoŜenie 2 lamp w Wojtyniowie za cmentarzem. 
Pani Ewa Łukomska prosiła o dotrzymanie ustalonego terminu do końca 
października zamontowania wiaty przystankowej w Gilowie oraz o udroŜnienie 
przepustu pod drogą powiatową w Gilowie. Ponadto radna na skutek interwencji 
wyborcy z Ubyszowa prosiła o wywiezienie tłucznia do Pani Mazurkiewicz. 
Pan Jerzy Rams zaprosił w imieniu organizatorów na festiwal muzyki 
powaŜnej, który odbędzie się w dniach 26 i 27 października w kościele  
w BliŜynie.  
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Korzystając z obecności przedstawiciela prasy Pan Mieczysław Bąk prosił  
o umieszczenie informacji, Ŝe po  wyborach parlamentarnych gdzie z Powiatu 
SkarŜyskiego mamy aŜ pięciu  posłów a było dotychczas trzech gmina pokłada 
nadzieję, Ŝe otrzyma pieniądze pomocowe na inwestycje gminne. 
Pani Anna LeŜańska zwróciła się do Wójta o poinformowanie na temat 
spotkania odnośnie zamontowania turbiny na rzece Kamiennej. 
Wójt  wyjaśnił, Ŝe zgłosiły się trzy ekipy o zainstalowanie turbiny wodnej. 
Obawia się jednak Ŝe ta zapora nie spełni warunków technicznych. Wójt będzie 
wspierał te pomysły, Ŝeby z tej turbiny było oświetlenie  w szczególności wokół 
zalewu. Tydzień przed wyborami ukazała się informacja Ŝe na 1 mieszkańca 
dostanie gmina 3.500 EURO co w ciągu 3 lat stanowiłoby kwotę 120 mln zł. 
Jest  to nawet niemoŜliwa kwota do przerobienia ale naleŜy poczekać na efekty 
działań ze strony wybranych parlamentarzystów.  Odnosząc się do załoŜenia 
lamp w Wojtyniowie naleŜy wykonać projekt i uzyskać pozwolenie na budowę. 
MontaŜ wiaty przystankowej w Gilowie został w lutym przyjęty do budŜetu ale 
bez zabezpieczenia  środków finansowych  natomiast środki dopiero zostały 
przyznane w sierpniu. Kończąc swoją wypowiedź Wójt stwierdził, Ŝe 
wszystkich zadań nie da się wykonać poniewaŜ zostały przyjęte bez pokrycia 
finansowego. 
W związku z zakupem wiaty przystankowej dla miejscowości Gilów Pan 
Sylwester Janus złoŜył wniosek o zakup dodatkowej wiaty i zamontowanie jej 
dla mieszkańców wsi Gostków przy ul. Szydłowieckiej.  
Radny złoŜył interpelację pisemną w tej sprawie i odpowiedź otrzyma równieŜ 
w formie pisemnej. 
Ad. 6 
Przystępując do  rozpatrzenia informacji o stanie sanitarno-higienicznym gminy 
Wójt  stwierdził, Ŝe sytuacja w tym zakresie na terenie gminy jest dobra.  
W dalszym ciągu trwa wodociągowanie gminy.  Biorąc pod uwagę wywóz 
nieczystości płynnych i stałych został uchwalony regulamin który wprowadza 
indywidualny wywóz. Wójt apelował aby nie pozwolić wprowadzania ścieków 
do rzek poniewaŜ to zanieczyści równieŜ zalew, który planuje się wybudować. 
Podziękował przy tym Radzie za umoŜliwienie zatrudnienia pracownika 
zajmującego się ochroną środowiska. 
W dalszej części wystąpień głos zabrała Pani Anna Chrzanowska – 
Powiatowy Inspektor Sanitarny, która przedstawiła informację o stanie 
sanitarno-epidemiologicznym gminy /informacja w załączeniu/. Stwierdziła, Ŝe 
sytuacja epidemiologiczna na terenie gminy BliŜyn jest dobra i nie odbiega od 
ubiegłego roku. Podziękowała za dotychczasową współpracę z gminą. 
Pani Anna LeŜańska odczytała pismo Dyrektora Zarządu Świętokrzyskich  
i Nadnidziańskich Parków Krajobrazowych, który nie mógł przybyć na obrady 
sesji. 
Stanowisko Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska przedstawił Pan Tomasz Pela – Przewodniczący Komisji.  
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W wyniku analizy informacji o stanie sanitarno-higienicznym gminy Komisja 
stwierdziła, Ŝe sytuacja w tym zakresie ulega ciągłej poprawie. Z informacji 
Sanepidu wynika, Ŝe przeprowadzane przez tą instytucję kontrole nie wykazały 
większych zastrzeŜeń do zakładów pracy czy placówek oświatowych. 
Diametralnej zmianie ulega w gminie gospodarka odpadami  i w związku z tym 
Komisja ma nadzieję, Ŝe po wprowadzeniu indywidualnego wywozu śmieci 
sytuacja sanitarna na terenie gminy nie pogorszy się. Komisja jedynie wnosi  
o poprawę szaletu znajdującego się za budynkiem gospodarczym Urzędu 
Gminy. 
Pani Halina Fidor zwróciła się z zapytaniem do inspektora sanitarnego 
dlaczego ujęte w informacji sale gimnastyczne w Sorbinie i Mroczkowie 
nazwane są zastępczymi a w OdrowąŜku gdzie sala lekcyjna jest wykorzystana 
do zajęć wychowania fizycznego uznana jest za salę gimnastyczną bez 
określenia zastępcza.  
Pani Anna Chrzanowska wyjaśniła, Ŝe za salę gimnastyczną uznaje się salę 
pełnowymiarową, z rozbieralnią, ubikacjami, natryskami i za taką, mimo Ŝe jest 
za mała w porównaniu do ilości dzieci uznaje się salę w BliŜynie. Natomiast  
w pozostałych szkołach sale gimnastyczne są zastępczymi. 
Pani Anna LeŜańska prosiła o częstsze kontrole handlu obwoźnego,  
w szczególności we wczesnych godzinach rannych. 
Pani Anna Chrzanowska wyjaśniła, Ŝe takie kontrole moŜna jedynie 
przeprowadzić przy współudziale policji i samorządu po otrzymaniu sygnału. 
Podsumowaniem powyŜszej dyskusji było jednogłośne /14 głosów za/ przyjęcie 
informacji o stanie sanitarno-higienicznym gminy. 
Ad. 7 
Informacje o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za miniony okres 2007 roku przedstawiła Pani Zofia Nowak – 
Przewodnicząca Komisji /informacja w załączeniu/. 
Stanowiska Komisji kolejno przedstawili: 
1. Pani Halina Fidor – Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  

i Socjalnych, która biorąc pod uwagę ocenę działalności Gminnej Komisji za 
miniony okres 2007 roku stwierdziła, Ŝe na uznanie zasługuje duŜe 
zaangaŜowanie członków Gminnej Komisji współpracującej ze 
stowarzyszeniami, szkołami i Gminnym Ośrodkiem Kultury. Cieszy równieŜ 
fakt, Ŝe systematycznie wzrasta liczba osób preferujących zdrowy styl Ŝycia 
bez alkoholu a w działania takie włączają się całe rodziny łącznie z dziećmi. 
Jedynie Komisja wnosi aby w okresie wakacyjnym szerzej rozpropagować 
informacje o organizowanych imprezach o charakterze sportowo-
rekreacyjnym. Komisja proponuje aby organizator imprezy współpracował  
z sołectwami by informacje dotarły do szerszego kręgu społeczeństwa. 

2. Pani Ewa Łukomska – Komisji BudŜetowo-Finansowej, Rozwoju 
Gospodarczego i Gospodarki Gminy, która przyjęła przedstawioną 
informację. Prosi jedynie Panią Zofię Nowak o przedstawienie propozycji 
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rozdysponowania pozostałej kwoty w IV kwartale 2007r. Ponadto Komisja 
uwaŜa, Ŝe na drugiej stronie informacji w zapisie: „Szczegółowy wykaz 
imprez profilaktycznych, kolonii, liczbę uczestników, zebrał, ocenił pod 
względem merytorycznym Zespół ds. Profilaktyki i Przeciwdziałania 
Przemocy” nie powinien znaleźć się wyraz „ocenił” poniewaŜ oceny 
dokonuje Rada Gminy. 

W przewidzianej dyskusji w porządku obrad nie było chętnych do zabrania 
głosu. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ przyjęli informację o działalności Gminnej 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za miniony okres 2007 
roku. 
Ad. 8 
Informacje o złoŜonych oświadczeniach przedstawili:  
1. Wójt Gminy /informacja w załączeniu/. 
2. Przewodnicząca Rady /informacja w załączeniu/. 
Ponadto Przewodnicząca odczytała informację od Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w SkarŜysku-Kam. oraz poinformowała o informacji złoŜonej 
przez Wojewodę Świętokrzyskiego, z którą radni zapoznawali się na komisjach 
Rady. 
W związku z przybyciem na obrady sesji Pani Marzeny Okły-Drewnowicz – 
posłanki na Sejm złoŜono jej gratulacje, Ŝycząc owocnej pracy w szczególności 
na rzecz środowiska lokalnego. 
Pani Marzena Okła-Drewnowicz podziękowała za wybór, złoŜone gratulacje 
obiecując współpracę i pomoc samorządom. 
Ad. 9 
Przystępując do wyboru ławników do Sądu Rejonowego w SkarŜysku-Kam. 
Pani Anna LeŜańska odczytała projekt uchwały w tej sprawie, przedstawiła 
kandydatów jak równieŜ odczytała protokoły z posiedzeń Zespołu opiniującego 
kandydatów. Zespół negatywnie zaopiniował kandydaturę Haliny Gołyski, 
pozostałe kandydatury otrzymały opinię pozytywną. 
Pani Anna LeŜańska dodała, ze opinia negatywna nie dyskwalifikuje kandydata 
z karty do głosowania a decyzję o wyborze ławników podejmie Rada  
w głosowaniu tajnym. 
Przewodnicząca odczytała następnie regulamin głosowania /w załączeniu/, do 
którego radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie go zatwierdzili /14 głosów za/. 
Do składu Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujące kandydatury: 
1. Pani Anna LeŜańska zgłosiła Pana Mieczysława Bąka,  
2. Pan Jerzy Rams zgłosił Pana Tomasza Pelę, 
3. Pani Joanna Melnarzyk zgłosiła Panią Halinę Fidor. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
Przy 13 głosach za i 1 wstrz. się Rada zatwierdziła skład Komisji. 
W wyniku głosowania tajnego ławnikami na kadencję 2008-2011 zostali 
wybrani: 



 8

1. Pani BoŜena Danuta Święs – na ławnika do orzekania w sprawach z zakresu 
prawa pracy do Sądu Rejonowego w SkarŜysku-Kam., 
2. Pan Piotr Roman Ciuk, Pani Helena GraŜyna Jurczyk, Pani Janina Iwona 
Kuszewska, Pani Zofia Maria Łukomska, Pan Stanisław Aleksander Nowak, 
Pan Waldemar Szymon Pogodziński i Pani Agnieszka Zofia Zep – na ławników 
do Sądu Rejonowego w SkarŜysku-Kam. 
Pani Anna LeŜańska odczytała projekt uchwały uwzględniający wybranych 
ławników w głosowaniu tajnym. W tym czasie Pan Tomasz Bąk – mieszkaniec 
Płaczkowa, obecny na sali obrad stwierdził, Ŝe nie usłyszał nazwiska 
negatywnego wybieranego ławnika. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli uchwałę Nr X/57/2007 w sprawie 
wyboru ławników do Sądu Rejonowego w SkarŜysku-Kam. na kadencję  
w latach 2008-2011 w wersji odczytanej przez Przewodniczącą Rady. 
Ad. 10 a/ 
Projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości odczytała Pani Alina Ołownia – Skarbnik Gminy. 
Stanowiska Komisji przedstawili: 
Pan Jacek Krzepkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Do projektu 
uchwały zostały zgłoszone dwa wnioski dotyczące stawki podatku od 
nieruchomości od budynków pozostałych ujętej w § 1 punkcie 2 podpunkcie e/. 
Wójt w projekcie uchwały zaproponował stawkę 1,88zł czyli wzrost o 3 grosze 
w stosunku do stawki obecnie obowiązującej.  

Pani Aleksandra Milanowska zgłosiła wniosek aby tą stawkę pozostawić na 
poziomie roku bieŜącego czyli w wysokości 1,85zł. Radna uzasadniła swoją 
propozycję duŜym obciąŜeniem dla mieszkańców płacących podatek z tej 
pozycji. Mieszkańcy niejednokrotnie sygnalizowali tą sprawę przy roznoszeniu 
nakazów podatkowych. 

Pani Ewa Łukomska zaproponowała stawkę podatku od nieruchomości od 
budynków pozostałych w  wysokości 1,87zł, czyli zmniejszyć stawkę 
zaproponowaną przez Wójta o 1 grosz. 

W pierwszej kolejności Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
uznając za najdalej idący wniosek Pani Aleksandry Milanowskiej, która 
proponuje stawkę podatku od budynków pozostałych w kwocie 1,85zł. Wniosek 
ten został przyjęty przez Komisję /2 głosy za, 2 wstrz. się/. W tej sytuacji 
głosowania nad drugim wnioskiem nie przeprowadza się. 

Ponadto Komisja wniosła aby w § 2, który mówi o utracie mocy dotychczas 
obowiązującej uchwały poprawić rok jej podjęcia „2007” na „2006”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały łącznie z przyjętymi 
powyŜej poprawkami /3 głosy za, 1 wstrz. się/. 

Pani Ewa Łukomska – Przewodnicząca Komisji BudŜetowo-Finansowej, 
Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy. Komisja zapoznała się ze 
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stanowiskiem Komisji Rewizyjnej i zgłoszonym wnioskiem dotyczącym 
pozostawienia stawki podatku od nieruchomości od budynków pozostałych na 
poziomie roku bieŜącego tj. w wysokości 1,85zł. W wyniku wyjaśnień  
o niewielkim wzroście tego podatku w skali roku od średniej wielkości budynku 
Komisja nie wniosła zmian do projektu uchwały i pozytywnie go zaopiniowała 
w wersji przedłoŜonej przez Wójta Gminy /4 głosy za/. Jedynie Komisja uwaŜa 
za słuszny wniosek zgłoszony przez Komisję Rewizyjną dotyczący błędnego 
roku podjęcia uchwały, która traci moc: winien być „2006” a nie „2007”. 
Dotyczy to § 2 projektu uchwały. 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodnicząca Rady przystąpiła 
do przegłosowania poprawek zgłoszonych przez Komisję Rewizyjną: 
1. za pozostawieniem stawki podatku od nieruchomości od 1m2 powierzchni 

uŜytkowej od budynków pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie 
odpłatnej statutowej działalności poŜytku publicznego przez organizacje 
poŜytku publicznego, o których mowa w § 1 pkt 2 podpunkcie e/ projektu 
uchwały na poziomie roku bieŜącego tj. w wysokości 1,85zł opowiedziało się 
3 radnych, 10 było przeciwko, 1 wstrzymał od głosu w związku z czym 
wniosek nie został przyjęty przez Radę, 

2. w § 2 projektu uchwały w dacie wymienionej uchwały, która traci moc,  
rok „2007” poprawić na „2006” – 14 głosów za – poprawka przyjęta 
jednogłośnie. 

Radni podjęli uchwałę Nr X/58/2007 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości wraz z przyjętą powyŜej zmianą wynikiem 
głosowania: 12 głosów za, 2 wstrzymujące się. 
b/  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych odczytała Pani Alina Ołownia 
– Skarbnik Gminy. 
Stanowisko Komisji BudŜetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego  
i Gospodarki Gminy przedstawiła Pani Ewa Łukomska – Przewodniczącą 
Komisji. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe pozostałe komisje równieŜ 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli uchwałę Nr X/59/2007 w sprawie 
określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji pod atkowych. 
c/  
Kolejny projekt uchwały wraz z uzasadnieniem a dotyczący inkasa podatku od 
nieruchomości, rolnego i leśnego odczytała Pani Alina Ołownia – Skarbnik 
Gminy. 
Stanowiska Komisji przedstawili: 
1. Pan Tomasz Pela – Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska. Komisja zgłosiła poprawkę do załącznika Nr 1 do 
projektu uchwały polegającą na tym, Ŝe wykaz inkasentów powinien być  
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z terenu gminy BliŜyn a nie jak zapisano z terenu sołectwa BliŜyn w związku 
z czym błędnie uŜyty wyraz „sołectwa” naleŜy zastąpić wyrazem „gminy”. 
Komisja jednogłośnie /5 głosów za/ przyjęła tą poprawkę i pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

2. Pani Ewa Łukomska – Komisji BudŜetowo-Finansowej, Rozwoju 
Gospodarczego i Gospodarki Gminy. Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały z jedną poprawką zgłoszoną przez Komisję ds. 
Infrastruktury dotyczącą błędnie uŜytego zwrotu w zał. Nr 1 do uchwały  
w nazwie wykazu który dotyczy „gminy” BliŜyn a nie jak zapisano 
„sołectwa” BliŜyn /4 głosy za/. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe pozostałe Komisje Rady 
zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
Ponadto Wójt Gminy wniósł o skreślenie w § 4 ust.3 projektu uchwały zapisu 
w nawiasie tj.:(pod rygorem odpowiedzialności karnej) dodając, Ŝe sprawę  
o której mowa w ust.3 regulują inne przepisy. 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania dwóch poprawek: jednej 
zgłoszonej przez Komisję ds. Infrastruktury Komunalnej oraz drugiej zgłoszonej 
przez Wójta Gminy: 
1. W załączniku Nr 1 do projektu uchwały w jego tytule „Wykaz inkasentów  

z terenu sołectwa BliŜyn” wyraz „sołectwa” zastępuje się wyrazem „gminy” 
– poprawka przyjęta jednogłośnie – 14 głosów za, 

2. w § 4 w ust.3 skreśla się zapis „(pod rygorem odpowiedzialności karnej)” – 
poprawka przyjęta jednogłośnie – 14 głosów za. 

Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli uchwałę Nr X/60/2007 w sprawie 
inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego wraz przyjętymi 
poprawkami. 
d/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych odczytała Pani Alina Ołownia – Skarbnik 
Gminy. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe wszystkie Komisje Rady 
zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli uchwałę Nr X/61/2007 w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
e/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie ustalenia wysokości stawek 
opłaty targowej, sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz wynagrodzenia 
za inkaso odczytała Pani Alina Ołownia – Skarbnik Gminy. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe wszystkie Komisje Rady 
zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli uchwałę Nr X/62/2007 w sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, określenia 
inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso. 
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f/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wprowadzenia zmian  
w budŜecie gminy na rok 2007 oraz z wniesionymi zmianami pismem znak: 
FNB 3014/2/07 z dnia 22 października 2007r. odczytała Pani Alina Ołownia – 
Skarbnik Gminy. 
Stanowisko Komisji BudŜetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego  
i Gospodarki Gminy przedstawiła Pani Ewa Łukomska – Przewodnicząca 
Komisji. Pani Skarbnik omówiła na posiedzeniu Komisji zmiany 
zaproponowane do budŜetu gminy jak równieŜ przedstawiła dodatkową zmianę 
związaną z otrzymaniem dotacji na remont kościółka w Mroczkowie. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały łącznie z dodatkową zmianą /4 głosy 
za/. Komisja jedynie wniosła do Wójta Gminy o zobligowanie Dyrektora 
Zespołu Szkół w BliŜynie do przestrzegania ustalonego budŜetu szkoły  
i zatrudniania nauczycieli na zastępstwa w ramach posiadanego funduszu płac. 
Komisja prosi o przekazanie tej uwagi pozostałym dyrektorom placówek by 
sytuacje takie nie powtarzały się 
Następnie Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniesionych 
dodatkowych zmian przez Wójta Gminy do projektu uchwały: 
1/ w § 1 wprowadza się punkt 1 w brzmieniu: 
- w załączniku Nr 1 - dochody budŜetu gminy na 2007 rok wprowadza się 

dział 921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział 92120 – 
Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami, § 2330 - Dotacje celowe 
otrzymane od samorządu województwa na zadania bieŜące realizowane na 
podstawie porozumień /umów/ między jednostkami samorządu 
terytorialnego z kwotą 10.000zł – radni jednogłośnie /14 głosów za/ 
opowiedzieli się za przyjęciem tej zmiany,  

- w związku z przyjętą powyŜej poprawką w § 1 dotychczasowe oznaczenie 
punktów 1/ - 6/ otrzymuje oznaczenie punktów 2/ -7/ - 14 głosów za -  
poprawka przyjęta, 

- w załączniku Nr 2 – wydatki budŜetu gminy na 2007 rok będącym 
załącznikiem nr 1 do projektu uchwały w tabeli dodaje się: 

dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa, rozdz.70095 – Pozostała działalność,  
§ 4210 – Zakup materiałów i wyposaŜenia z kwotą 22.000zł po stronie 
zmniejszeń oraz dodaje się dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego, rozdz.92120 - Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami, § 4210 – 
Zakup materiałów i wyposaŜenia z kwotą 32.000zł po stronie zwiększeń – za 
przyjęciem tej zmiany opowiedzieli się wszyscy radni – 14 głosów za, 
4/ w związku z przyjęciem powyŜszych zmian do uzasadnienia dodaje się zapis: 
„Środki w wysokości 22.000zł zaplanowane w dziale 700 – Gospodarka 
mieszkaniowa na dofinansowanie robót remontowych w zabytkowych 
kościołach parafialnych w BliŜynie i Mroczkowie przenosi się do działu 921 – 
Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego jednocześnie zwiększając plan 
działu o 10.000 zł z dotacji Województwa Świętokrzyskiego przeznaczonej na 
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wymianę pokrycia dachowego oraz rozbiórkę przybudówki i uzupełnienie 
oszalowania ścian Kościoła p.w. Św. Rocha w Mroczkowie.” 
Za rozszerzeniem uzasadnienia o powyŜszy zapis opowiedziało się 14 radnych. 
Następnie Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały łącznie z przyjętymi 
powyŜej zmianami. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli uchwałę Nr X/63/2007 w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na rok 2007 łącznie z przyjętymi 
powyŜej zmianami. 
g/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia rodzajów 
świadczeń przyznawanych nauczycielom w ramach pomocy zdrowotnej oraz 
warunków i sposobu ich przyznawania odczytał Pan Mariusz Walachnia – 
Sekretarz Gminy. 
Radni wyrazili zgodę na odstąpienie od czytania treści regulaminu udzielania 
pomocy finansowej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, który 
stanowi załącznik do projektu uchwały. 
Stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych 
przedstawiła Pani Halina Fidor – Przewodnicząca Komisji. Komisja została 
zapoznana z pismem związków zawodowych tj. Związku Nauczycielstwa 
Polskiego w BliŜynie oraz NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty  
i Wychowania w SkarŜysku-Kam. Związki te proponują nowe brzmienie  
§ 6 o treści: „Dyrektor szkoły powołuje zespół opiniujący wnioski  
o przyznanie zasiłku pienięŜnego. W skład zespołu wchodzą: 

- przedstawiciele organizacji związkowych działających na terenie szkoły, 
- przedstawiciele rady pedagogicznej.” 
Pani Aleksandra Milanowska uwaŜa, Ŝe związki zawodowe powinny brać udział 
w opiniowaniu wniosków o przyznanie zasiłku pienięŜnego i radna nie widzi 
podstaw do Ŝadnych obaw. Natomiast zapis § 6 sprecyzowany  
w projekcie regulaminu mówi, Ŝe dyrektor moŜe a nie musi powołać zespół 
opiniujący. Dlatego radna złoŜyła wniosek o ustalenia brzmienia § 6 takiej treści 
jaki zaproponowały związki zawodowe, tj.: „Dyrektor szkoły powołuje zespół 
opiniujący wnioski o przyznanie zasiłku pienięŜnego. W skład zespołu wchodzą: 

- przedstawiciele organizacji związkowych działających na terenie szkoły, 
- przedstawiciele rady pedagogicznej.” 
Pan Jerzy Rams uwaŜa, Ŝe zgodnie z § 6 regulaminu dyrektor moŜe powołać  
zespół opiniujący wnioski a nie musi być obligatoryjnie do tego zobowiązany. 

PowyŜszą wypowiedź poparła równieŜ Pani Halina Fidor. 

W wyniku głosowania wniosek radnej Aleksandry Milanowskiej nie został 
przyjęty /2 głosy za, 3 przeciwko/. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w wersji przedłoŜonej przez 
Wójta Gminy /3 głosy za, 2 głosy przeciwko/. 
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Pani Halina Fidor dodała, Ŝe jej zdaniem zapis zaproponowany przez Wójta 
jest dobry zgodnie z którym dyrektor szkoły moŜe powołać zespół opiniujący 
wnioski. Decyzję w tej sprawie pozostawia się dyrektorowi szkoły. Ponadto 
regulamin dotyczy wszystkich szkół nie tylko szkoły w BliŜynie i z tego co jej 
wiadomo w pozostałych placówkach nie ma takiego problemu. Nauczyciele 
opowiedzieli się za regulaminem zaproponowanym przez Wójta i na pewno nie 
Ŝyczyliby sobie aby ich choroby były roztrząsane na szerszym forum, tym 
bardziej Ŝe przyznawane zasiłki są naprawdę niewielkie. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe pozostałe komisje Rady nie wniosły 
uwag do projektu uchwały i pozytywnie go zaopiniowały. 
Pani Aleksandra Milanowska poprosiła o zajęcie stanowiska w tej sprawie 
przez Dyrektora Zespołu Szkół w BliŜynie oraz Radcę Prawnego. UwaŜa, Ŝe 
jeŜeli obydwa związki występują jednocześnie o taki sam zapis to naleŜałoby 
wziąć to pod uwagę i nie bać się demokracji. Radna poparła propozycję 
związków zawodowych i zgłosiła wniosek o przyjęcie zapisu § 6 w wersji 
zaproponowanej przez związki zawodowe. 
Pani Anna Fonfara – Radca Prawny UG – wyjaśniła, Ŝe poprzedni zapis mówił 
o powołaniu zespołu opiniującego przez Dyrektora. NaleŜy jednak zaznaczyć, 
Ŝe opinia nie ma charakteru wiąŜącego a stanowiłaby jedynie usprawnienie  
w procesie decyzyjnym. Zarówno pozostawienie poprzedniego zapisu bądź 
wprowadzenie nowego mówiącego o tym, Ŝe Dyrektor moŜe powołać zespół nie 
zmienia faktu Ŝe opinia ma charakter pomocniczy a decyzję i tak podejmuje 
dyrektor szkoły. JeŜeli dana kwestię regulują dwa przepisy to pierwszeństwo 
przyznaje się przepisom prawa szczególnego czyli w tej sytuacji ustawie Karta 
Nauczyciela a nie ustawie o związkach zawodowych. Gdyby Karta Nauczyciela 
zawierała zapis o uzgadnianiu regulaminu to wymagałoby dojścia do 
konsensusu. JednakŜe samo opiniowanie nie ma i tak wpływu na decyzję 
dyrektora placówki. 
Pan Jacek Krzepkowski nawiązał do ustawy o ochronie danych osobowych  
i ustawy – prawo o prywatności, które jego zdaniem Rada powinna uszanować  
i podejmować uchwały zgodne z obowiązującymi ustawami równieŜ z tymi,  
o których radny wspomniał w swojej wypowiedzi. 
Pan Józef Nowak – Dyrektor Zespołu Szkół w BliŜynie stwierdził, Ŝe kaŜdy 
wniosek musi zostać przez niego podpisany i nie przeszkadza mu czy będzie to 
opiniował zespół czy teŜ nie. Dyrektor nawiązał równieŜ do wniosku Komisji 
BudŜetowo-Finansowej i wyraził oburzenie, Ŝe temat taki poruszany jest na 
forum Rady kiedy on jest zawsze do dyspozycji radnych i moŜe udzielić 
wyjaśnień. Przeniesienie środków na zwiększenie planu wynagrodzeń  
w świetlicy szkolnej związane było z odejściem pracownicy na urlop 
macierzyński. Na zastępstwo została zatrudniona Pani Wesołowska  
w niepełnym wymiarze godzin a 6 godzin ponadwymiarowych otrzymała Pani 
Jolanta Sochacka. Dyrektor dodał, Ŝe posiada opinię kuratorium w tej sprawie  
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i merytorycznie wszystko jest zgodne z przepisami prawa a środkami szkoły 
stara się gospodarować racjonalnie. 
Pan Jacek Krzepkowski stwierdził, Ŝe związki zawodowe zgodnie z § 9 mogą 
zgłaszać wnioski o przyznanie zasiłku pienięŜnego. 
Pan Józef Nowak przyznał rację w zakresie krępujących spraw dotyczących 
ujawniania historii chorób szerszemu kręgowi osób ale jeŜeli istnieje taka 
potrzeba to nie ma nic przeciwko temu. 
Pani Halina Fidor uwaŜa, Ŝe jeŜeli Dyrektor będzie miał wątpliwości co do 
podjęcia decyzji o przyznanie zasiłku to wtedy powinien zaciągnąć opinii 
zespołu. 
Pan Mieczysław Bąk rozumie przedstawicieli związków zawodowych ale Karta 
Nauczyciela mówi o opiniowaniu regulaminu a nie uzgadnianiu. Ponadto co 
innego jest zgłaszanie wniosków a co innego ich opiniowanie. Radny uwaŜa, Ŝe 
regulamin zaproponowany przez Wójta jest dobry. Rada nie moŜe naruszać 
prawa wyŜszej rangi czyli ustaw. UwaŜa, Ŝe dokumenty składane przy 
wnioskach byłyby w rękach osób trzecich. Zdaniem radnego naleŜy ostudzić 
emocje i  uwaŜa, Ŝe zapis § 6 w wersji przedłoŜonej przez Wójta jest dobry. 
Czasami są sprawy pilne do załatwienia i Dyrektor nie moŜe czekać na opinię 
zespołu a dodatkowo z tą opinią nie musi się wcale zgadzać. 
Pani Jolanta Sochacka stwierdziła, Ŝe jej marzeniem jest aby Karta 
Nauczyciela była ponad innymi ustawami. Poprzedni regulamin nie miał nic 
przeciwko związkom zawodowym. Odnosząc się do powierzonego jej 
zastępstwa stwierdziła, Ŝe nie ma wyrzutów sumienia co do otrzymanych  
sześciu godzin zastępstwa. Dostała je pierwszy raz od 24 lat pracy w szkole. 
Dodała, Ŝe nie jest to precedens bo kiedy Pani Agnieszka Styczeń była na 
urlopie macierzyńskim to zastępstwo dostał Pan Roman Falarowski.  
Wójt  z niesmakiem odebrał wystąpienie Pani Sochackiej i uwaŜa, Ŝe kaŜdy 
swoje sprawy i brudy powinien załatwiać we własnej szkole. Dodał, Ŝe Rada po 
raz pierwszy uchwala regulamin udzielania pomocy finansowej dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej. Na sesji w miesiącu lutym był uchwalany 
regulamin który nic nie wspominał o zasiłkach zdrowotnych. Jako długoletni 
działacz związkowy nigdy o takie uzgodnienia nie występował mimo szeregu 
sporów toczonych z Wójtami. Dlatego jego stanowisko będzie obostrzone  
w stosunku do związków zawodowych.  
Pani Ewa Łukomska w swojej wypowiedzi nawiązała do intencji Komisji 
BudŜetowo-Finansowej, która kierując wniosek miała na myśli oszczędne 
gospodarowanie środkami i zawsze nad tym będzie czuwać. Komisja nie 
wkracza w zatrudnienie ale ma ono następować w miarę posiadanych środków 
na wynagrodzenia a nawet efektem działań powinna być oszczędność. Nikt 
szkole środków nie zabiera ale Komisja ma obowiązek czuwać nad oszczędnym 
ich gospodarowaniem. 
Pan Mieczysław Bąk skierował zapytanie do Pani Skarbnik czy budŜet na 
oświatę sięga 5 mln 400tys. zł, co Pani Alina Ołownia potwierdziła. Radny 
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dodał, Ŝe nigdy się nie zdarzyło Ŝeby Rada zabierała środki szkołom. Z dyskusji 
wynika jakby Rada z Wójtem była przeciwko dyrektorom czy związkom 
zawodowym a tak faktycznie nie jest dlatego radny prosił o zamknięcie 
dyskusji.  
Pani Aleksandra Milanowska uwaŜa, Ŝe decyzje powinny być podejmowane  
w demokratyczny sposób i popiera propozycję złoŜoną przez związki zawodowe 
dlatego jako radna wnosi o przyjęcie zapisu § 6 w wersji zaproponowanej przez 
związki tj. „Dyrektor szkoły powołuje zespół opiniujący wnioski o przyznanie 
zasiłku pienięŜnego. W skład zespołu wchodzą: 
- przedstawiciele organizacji związkowych działających na terenie szkoły, 
- przedstawiciele rady pedagogicznej.” 
W takiej sytuacji Wójt  stwierdził, Ŝe zgłasza wniosek o poszerzenie zespołu 
opiniującego jeszcze o członków Rady, jednakŜe wniosek ten wycofał. 
W wyniku głosowania wniosek radnej Aleksandry Milanowskiej nie został 
przyjęty przez Radę /1 głos za, 12 przeciwko, 1 wstrz. się. 
Radni podjęli uchwałę Nr X/64/2007 w sprawie określenia rodzajów 
świadczeń przyznawanych nauczycielom w ramach pomocy zdrowotnej 
oraz warunków i sposobu ich przyznawania - wynikiem głosowania:  
12 głosów za, 1 przeciwko, 1 wstrz. się przyjmując projekt uchwały w wersji 
przedłoŜonej przez Wójta Gminy. 
h/ 
Następnie Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
sołectwa Bugaj, na obszarze gminy BliŜyn.  Sekretarz Gminy poinformował, Ŝe 
ustalenia planu zagospodarowania przestrzennego terenu sołectwa Bugaj są 
zgodne ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy. 
Pan Mieczysław Bąk zgłosił wniosek formalny o nie odczytywanie treści 
uchwały ze względu na jej obszerność a kaŜdy radny otrzymał projekt uchwały  
i był on analizowany na posiedzeniach komisji. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ przyjęli wniosek radnego Mieczysława Bąka. 
Pan Tomasz Pela – Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska  przedstawił stanowisko Komisji. Komisja 
zapoznała się z częścią graficzną planu tj. mapą stanowiącą załącznik do 
projektu uchwały i wysłuchała wyjaśnień Pani Katarzyny Cichockiej. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe pozostałe komisje Rady nie wniosły 
uwag do projektu uchwały i pozytywnie go zaopiniowały. 
Przed przystąpieniem do głosowania Sekretarz Gminy odczytał nagłówek 
projektu uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią załączników. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli uchwałę Nr X/65/2007 w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
sołectwa Bugaj, na obszarze gminy BliŜyn.  
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i/ 
Kolejny projekt uchwały dotyczył uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części sołectwa Płaczków – „Płaczków 1”, na 
obszarze gminy BliŜyn.  
W tym miejscu Pan Mieczysław Bąk równieŜ zgłosił wniosek formalny o nie 
odczytywanie treści tej uchwały. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ zaakceptowali powyŜszy wniosek. 
Sekretarz Gminy poinformował, Ŝe ustalenia planu zagospodarowania 
przestrzennego części sołectwa Płaczków – „Płaczków 1” są zgodne ze studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. 
Pan Tomasz Pela – Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska  przedstawił stanowisko Komisji. Komisja 
zapoznała się z częścią graficzną planu tj. mapą stanowiącą załącznik do 
projektu uchwały i wysłuchała wyjaśnień Pani Katarzyny Cichockiej m.in. 
dlaczego plan dotyczy części sołectwa Płaczków a nie całości. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe pozostałe komisje Rady nie wniosły 
uwag do projektu uchwały i pozytywnie go zaopiniowały. 
Przed przystąpieniem do głosowania Sekretarz Gminy odczytał nagłówek 
projektu uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią załączników. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli uchwałę Nr X/66/2007 w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
sołectwa Płaczków – „Płaczków 1”, na obszarze gminy BliŜyn.  
j/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie nieodpłatnego przekazania  
w formie darowizny na rzecz Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, 
Oddział w Kielcach chodnika w ciągu drogi krajowej nr 42 w miejscowości 
BliŜyn odczytał Pan Mariusz Walachnia – Sekretarz Gminy. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe wszystkie komisje Rady pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli uchwałę Nr X/67/2007 w sprawie 
nieodpłatnego przekazania w formie darowizny na rzecz Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, Oddział w Kiel cach chodnika  
w ciągu drogi krajowej nr 42 w miejscowości BliŜyn. 
k/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zbycia nieruchomości 
stanowiącej mienie gminne odczytał Pan Mariusz Walachnia – Sekretarz 
Gminy. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe wszystkie komisje Rady pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Pan Jarosław Bednarz stwierdził, Ŝe w Kucębowie juŜ druga działka jest 
sprzedawana. Radny chciałby aby na działce agencji własności rolnej zostało 
zorganizowane boisko dla dzieci i młodzieŜy, o które zabiega od jakiegoś czasu. 
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Boisko to dzieci zorganizowały we własnym zakresie ale radnemu chodzi  o to, 
aby działki agencji które przechodzą na własność gminy i na których moŜna by 
zorganizować zaplanowane boisko nie zostały sprzedane. 
Radni jednogłośnie /13 głosów za – nieobecny przy głosowaniu radny 
Mieczysław Bąk/ podjęli uchwałę Nr X/68/2007 w sprawie zbycia 
nieruchomości stanowiącej mienie gminne. 
l/ 
Ostatni projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały  
Nr II/13/02 Rady Gminy w BliŜynie z dnia 12 grudnia 2002r. w sprawie 
powołania przedstawicieli gminy do Zgromadzenia Związku Międzygminnego 
„Utylizator” odczytał Pan Mariusz Walachnia – Sekretarz Gminy. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe wszystkie komisje Rady pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Radni jednogłośnie /14 głosów za/ podjęli uchwałę Nr X/69/2007 w sprawie 
zmiany uchwały Nr II/13/02 Rady Gminy w BliŜynie z dnia 12 grudnia 
2002r. w sprawie powołania przedstawicieli gminy do Zgromadzenia 
Związku Mi ędzygminnego „Utylizator”. 
Ad. 11 

Informacje, komunikaty i oświadczenia: 

Wójt  poinformował o uroczystości w dniu 11 listopada z okazji Święta 
Niepodległości, która rozpocznie się mszą św. o godz.1130 a następnie nastąpi 
odsłonięcie tablicy upamiętniającej działalność zasłuŜonego leśnika Kazimierza 
Soborowskiego. 

Ad. 12 

Obrady sesji trwały od godz.900 do godz.1415. 

Sesję zamknęła Przewodnicząca Rady dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokolant: 

Anna Kowalik 


